
Acta de la sessió del Consell Escolar Municipal de Burjassot 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 2 
Caràcter: ordinària 
Data: 27 de març de 2023 
Horari: de 09:40 a 11.22 hores 
Lloc: Saló de Plens de l'Ajuntament 
 
Assistents: 
 
Manuela Carrero García, presidenta 
María Martínez Perpiñá, secretària 
Estefanía Ballesteros Martínez 
Pilar Royo Barrachina 
María Ángeles Montero García (en substitució de Teresa Jordan i Pla) 
Emiliana Muñoz Moreno 
Beatriz Calvo Sanchis 
José Manuel Galeano Hoyas 
María Amparo Prats Benavent (s’incorpora a les 09:42 h) 
M. Yolanda López Lázaro 
Josep Manel San Fèlix Górriz (s’incorpora a les 09:42 h) 
Raquel Zamora Ferrer 
Jesús Yagüe García 
Ramón Hurtado Bellver (s’incorpora a les 10:12 h) 
Salvador Colomar Gisbert 
Rafael Atienza Blasco 
Beatriz Moraga Blázquez (s’incorpora a les 09:42 h) 
Francisco José Pérez García 
 
Absents: 
 
Virginia Cuadra Romero 
José Muela Calles 
Carmen Illueca Ródenas (excusa la seua assistència) [nota del traductor: crec que 
hauria de ser “excusa la seua absència” o “excusa la seua no assistència”]. 
M. Fe González Alarcón (excusa la seua assistència) 
M. del Carmen Martínez Candela 
Herminia Losa Camacho 
Elena Navarro Miralles 
María Ángeles Espí Cubells 
Ana Fe Sánchez Díaz (excusa la seua assistència) 
M. Gabriela Martínez de Juan (excusa la seua assistència) 
Rafael Atienza Blasco 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS 
La senyora Manuela Carrero García convoca de manera ordinària la sessió i, una 
vegada comprovada l'existència del quòrum escaient, obri la sessió. 
 
Primer. Aprovació de l'acta anterior. 
 
S'aprova per unanimitat. 
 



Segon. Presa de possessió de nous membres. 
 
No assisteix, per la qual cosa no pren possessió. 
 
Tercer. Designació dels representants de les Comissions d'Escolarització. 
 

REPRESENTANTS DE LES 
COMISSIONS 
D’ESCOLARITZACIÓ 2023-2024 

TITULAR SUPLENT 

PRESIDENTA MANUELA CARRERO 
GARCÍA 

 

AMPA PÚBLIC PRIMÀRIA: BEATRIZ 
CALVO SANCHIS 
(EMILIANA MUÑOZ 
MORENO) 

 

AMPA CONCERTAT NO DESIGNATS 
 

ALUMNE PÚBLIC —-------------------------- —-------------------------- 

ALUMNE CONCERTAT —-------------------------- —-------------------------- 

DIRECCIÓ PÚBLIC PRIMÀRIA: JESÚS YAGÜE 
GARCÍA 

SECUNDÀRIA: M. 
GABRIELA 
MARTÍNEZ DE JUAN 

TITULAR CONCERTAT PRIMÀRIA: RAMÓN 
HURTADO BELLVER 

SECUNDÀRIA: SARA 
NÁCHER SALCEDO 

INSPECCIÓ EDUCATIVA PRIMÀRIA: RAFAEL 
ATIENZA BLASCO 

SECUNDÀRIA: 
SALVADOR 
COLOMAR GISBERT 

PROFESSOR PÚBLIC PRIMÀRIA: M. YOLANDA 
LÓPEZ LÁZARO (JOSEP 
MANEL SAN FÈLIX 
GÓRRIZ) 

NO DESIGNATS 

PROFESSOR CONCERTAT PRIMÀRIA: RAQUEL 
ZAMORA FERRER 

SECUNDÀRIA: 
RAQUEL ZAMORA 
FERRER 

GABINET PSICOPEDAGÒGIC PILAR ROYO 
BARRACHINA 

M. JOSÉ BADÍA 
BALLESTER 

 
S'acorda informar per correu electrònic als sectors que no han designat als seus 
representants perquè els trien i els comuniquen al CEM. 
 
Quart. Aprovació de la proposta relativa a la petició de personal administratiu i 
conserge amb motiu de cobrir necessitats de l'IES Comarcal. 
 
La senyora Pilar Royo Barrachina informa sobre l'escrit de l'adreça de l'IES Comarcal 
on exposen la situació en la qual es troba el centre en l'actualitat, la falta de personal 



que tenen des de 2019, les passes que han donat per a intentar solucionar aquest 
problema, i en el qual sol·liciten un auxiliar de gestió perquè realitze les funcions 
corresponents al seu lloc. 
 
El senyor Salvador Colomar Gisbert explica la complicada situació de la persona que 
està de baixa. Una solució temporal ha sigut compartir un administratiu de l'IES Vicent 
Andrés Estellés. 
 
El senyor Jesús Yagüe García es queixa que també els falta personal en el CEIP El 
Pouet- Nuestra Sra. de los Desamparados. 
 
El senyor Francisco José Pérez García diu que en l'IES Federica Montseny fa tres anys 
ja van demanar un conserge i un administratiu. 
 
Per tot el que antecedeix es PROPOSA 
 
Que es dote als IES públics dels recursos de personal d'administració i serveis 
necessaris per al seu òptim funcionament. 
 
Es procedeix a la votació de la proposta i s'aprova per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
La senyora Beatriz Calvo Sanchis comenta que s'han eliminat 7 unitats de la pública, 
són molts xiquets, només s'eliminen de la pública i hi ha moltes necessitats, per la qual 
cosa és necessària la reducció de ràtio. 
 
El senyor Salvador Colomar Gisbert explica que, en cas que ho complisquen tot en la 
privada, no poden llevar l'autorització d'unitats. Els inspectors no poden entrar en aquest 
tema, és la Generalitat qui, d’acord amb la norma, decideix. Aclareix que des d'inspecció 
no poden informar sobre l'ampliació d'unitats, diu que allò que cal canviar és la norma. 
 
El senyor Rafael Atienza Blasco explica que mentre no incomplisquen la norma, no es 
poden eliminar els concerts. 
 
El senyor Josep Manel San Fèlix Górriz comenta que des del Consell Escolar Municipal 
vol que canvie i que ho tornaran a dir. 
 
El senyor Rafael Atienza Blasco aclareix que enguany no ha eixit encara l'ordre de 
reducció de ràtio. 
 
El senyor Salvador Colomar Gisbert diu que els instituts estan plens, les escoles perden 
unitats i els de primària van pujant. 
 
El senyor Jesús Yagüe García i el senyor Josep Manel San Fèlix Górriz opinen que 
eliminar les línies ha provocat que es vagen reduint les unitats. 
 
La senyora Manuela Carrero García pregunta per les al·legacions fetes a la Direcció 
General. 
 
El senyor Rafael Atienza Blasco contesta que la resposta és la resolució definitiva de 
l'arranjament. 
 



La senyora Manuela Carrero García explica respecte al centre d'infantil Sant Bartolomé 
que els xiquets de Burjassot van per davant dels de Godella i que es comptabilitza com 
a alumnat, però en primària se'n van a Godella. 
 
El senyor Rafael Atienza Blasco aclareix respecte al centre Sant Bartolomé que cal 
canviar la norma, els inspectors només l'executen. 
 
El senyor José Manuel Galeano Foies opina que l'IES Federica Montseny no pensa en 
l'ESO i batxillerat, només pensa en FP i graus. Fan més publicitat de formació 
professional. 
 
El senyor Francisco José Pérez García diu que ell no ha sentit mai l'equip de direcció 
fer cap comentari que no aposte per l'ESO o per batxillerat. 
 
El senyor Salvador Colomar Gisbert diu que l'ESO és obligatòria, per la qual cosa no cal 
publicitar-la. 
 

I sense més assumptes a tractar es va alçar la sessió a l'hora indicada, la qual 
cosa jo, la secretària delegada, certifique, i firme juntament amb la senyora 
presidenta del Consell Escolar Municipal i s'autoritza l'acta a 20 d’abril de dos mil 
vint-i-tres. 
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